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OBČINA RENČE-VOGRSKO 
BUKOVICA 43 
5293 VOLČJA DRAGA 

 

Z A P I S N I K 

13. seje občinskega sveta občine Renče-Vogrsko, ki je bila v ponedeljek,  23. 
junija 2008 ob 17.00 uri, v prostorih Občine Renče-Vogrsko. 

 
Sejo je sklical in vodil Aleš Bucik, župan Občine Renče Vogrsko. Začela se je ob 17.00 uri. 
 
Vabljeni so bili poročevalci, člani občinskega sveta, člani nadzornega odbora, mediji. 
 
Na začetku je bilo prisotnih 13 svetnikov in sicer: Vanda Ožbot, Nikita Fajt, Samo Turel, Katjuša 
Žigon, Radovan Rusjan, Nevo Pregelj, Nataša Podgornik, Marjan Murovec, Jožef Hvalica, Silvo 
Vončina, Vinko Jarc, Gregor Kobal in Valter Mlečnik. 
 
Opravičili so se Janko Furlan in Tomaž Gregorič. 
Predčasno sta sejo zapustila svetnica Katjuša Žigon in svetnik Valter Mlečnik. 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. obravnava in sprejem dnevnega reda; 
2. potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 18. 3. 2008; 
3. potrditev zapisnika 6. korespondenčne seje z dne 27. 3. 2008; 
4. potrditev zapisnika 7. korespondenčne seje z dne 17. 4. 2008; 
5. potrditev zapisnika 8. korespondenčne seje z dne 23. 4. 2008; 
6. potrditev zapisnika 9. korespondenčne seje z dne 25. 4. 2008; 
7. vprašanja in pobude; 
8. poročilo župana; 
9. Odlok o ustanovitvi sosveta za zagotavljanje večje varnosti občanov – 2. obravnava  
10. imenovanje predstavnika v varnostni sosvet, ki ga imenuje Občinski svet ; 
11. sklep o financiranju podaljšanega bivanja za šolsko leto 2008 v OŠ Ivana Roba 

Šempeter pri Gorici - podružnični šoli Vogrsko; 
12. sklep o delovanju in financiranju OŠ Ivana Roba Šempeter pri Gorici – podružnične šole 

Vogrsko; 
13. sklep o financiranju novega oddelka vrtca na Vogrskem; 
14. sklep o financiranju dodatnih nadstandardnih programov v Osnovni šoli Lucijana 

Bratkoviča Bratuša Renče; 
15. soglasje k organizaciji števila oddelkov in sistematizaciji delovnih mest v vrtcu pri 

Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče; 
16. sklep o cenah programov vrtca in dodatnih subvencijah k plačilom programov vrtca v 

Občini Renče-Vogrsko; 
17. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena šola 

Nova Gorica – skrajšani postopek; 
18. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Ljudska 

univerza Nova Gorica – skrajšani postopek; 
19. Odlok o odvajanju in čiščenju odpadnih komunalnih in padavinskih voda – 2. obravnava; 
20. Odlok  o  oskrbi  s  pitno  vodo – 2. obravnava; 
21. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o merilih za določitev podaljšanega 

obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska 
dejavnost – skrajšani postopek; 
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22. Odlok o ureditvi javne službe zagotavljanja zavetišča za zapuščene živali – skrajšani 
postopek; 

23. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osnovna šola 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – 2. obravnava; 

24. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda Osnovna šola Lucijana Bratkoviča 
Bratuša Renče; 

25. Sklep o nakupu solastniških delov nepremičnine s parc. št. 70/1 – sadovnjak v vl. št. 
2682, k.o. Renče – hruškov nasad ob OŠ Renče; 

26. Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Renče-Vogrsko za leto 2007 – skrajšani 
postopek; 

27. Razno. 
 
 

Ad. 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan predlaga spremembe dnevnega reda in sicer: 

- Zamenjata se točki 7 in 8 

- 21. točka se umakne in se nadomesti s sklepom o ukinitvi javnega dobrega skupaj s 
sklepom o prodaji zemljišča Žigoni 101 

Svetnica Katjuša Žigon, da se sprejme statut KS Renče. 

Svetnik Marjan Murovec pogreša odgovor župana na vprašanje z dvanajste seje. Vprašanje se 
nanaša na zahtevo po pisnem odgovoru župana na pobudo svetnika Marjana Murovca in drugih 
svetnikov. Svojo pobudo utemeljuje s tem, da med točkami današnje seje ni točke, ki bi se 
nanašala na odgovor oziroma pobudo svetnikov. 
 
Župan odgovori, da lahko to še enkrat obrazloži in tudi pripravi pisni odgovor. 
 
Svetnik Samo Turel pove, da statutarno pravna komisija ni obravnavala popravljenega 
zapisnika KS Renče. 
 
Svetnica Katjuša Žigon pove, da je KS Renče upoštevala vse pripombe statutarno pravne 
komisije glede statuta. Pove tudi, da je bilo dogovorjeno, da se pripravi enoten statuta za vse tri 
krajevne skupnosti, tega pa se KS Vogrsko in KS Volčja Draga nista držali. Predlaga, da se 
zato sprejme statut KS Renče, ker je že pripravljen. 
 
Župan da predlog svetnice Katjuše Žigon, da se statut KS Renče obravnava neodvisno od 
ostalih. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 2 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da se dnevni red dopolni z obravnavo statuta KS Renče. 
 
Župan da predlog, da se umakne z dnevnega reda in da se to uvrsti pod točko razno, krajevnim 
skupnostim pa se določi rok 14 dni, da se uskladijo in da se statute na korespondenčni seji  
čimprej sprejme. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
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PROTI 0 
 
 
Župan ugotovi, da je dnevni red v predlagani obliki sprejet. 

 

Ad. 2) Potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 18. 3. 2008 
 
Župan da v obravnavo zapisnik 12. redne seje. 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 12. seje potrjen. 
 
 

Ad. 3) Potrditev zapisnika 6. korespondenčne seje z dne 27. 3. 2008 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 6. korespondenčne seje potrjen. 

 

Ad. 4) Potrditev zapisnika 7. korespondenčne seje z dne 17. 4. 2008 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 10 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 7. korespondenčne seje potrjen. 

 

Ad. 5) Potrditev zapisnika 8. korespondenčne seje z dne 23. 4. 2008 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 12 
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PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 8. korespondenčne seje potrjen. 
 
 

Ad. 6) Potrditev zapisnika 9. korespondenčne seje z dne 25. 4. 2008 
 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je zapisnik 9. korespondenčne seje potrjen. 
 
 

Ad. 7) Poročilo župana 
 
Župan poda poročilo o delu odborov in ostalih pomembnih dogodkih, ki so pomembno vplivali 
na delovanje občinske uprave in samo funkcioniranje občinskega sveta. Poročilo polega ostalih 
aktivnosti vsebuje tudi dogajanje okoli renške obvoznice. 
Župan pojasni tudi projekt športnega parka v Renčah, ki naj bi po sedanjih načrtih obsegal dva 
hektarja in vseboval igrišče, parkirišče, naravoslovno delavnico in učilnica za OŠ. Ocenjena 
vrednost projekta znaša 2,5 do 3 MIO EUR, več kot polovico sredstev pa je po pričakovanjih 
možno pridobiti iz tujih virov. 
Župan pojasni tudi dogodke okoli daljnovoda skozi Renče. Izpostavi nepripravljenost civilne 
iniciative za mediacijo in dogovarjanja. Še vedno so na voljo tri možnosti, od katerih je potrebno 
izbrati najprimernejšo, kar je po njegovem mnenju vkop daljnovoda. Do konca avgusta je 
potrebno prenesti izdelovalcu OPN kam naj umesti in kje naj predvidi koridor, ki bo šel v javno 
obravnavo in bo deležen takšnih in drugačnih kritik. 
 
 

Ad. 8) Vprašanja in pobude 
 
Svetnik Gregor Kobal poda županu pobudo za čimprejšnjo izpeljavo vseh postopkov za 
izpeljavo javnega poziva za koriščenje proračunskih sredstev iz postavke 18049002. Zato 
župana naproša, da iz občinske uprave določi odgovornega, ki bo ta in mogoče še kakšen drugi 
javni poziv izpeljal. 
 
Župan doda, da bo do konca julija svetovalka za družbene dejavnosti pripravila pravilnik in 
merila, ki bo na korespondenčni seji v juliju sprejet in predvidoma v mesecu septembru podelili 
sredstva. 
 
Svetnica Vanda Ožbot želi pojasnilo glede dogodkov okoli zemljišča 146/1 k.o. Bukovica, ker je 
22. 05. 2008 lastnik postal Biokemija Beograd. 
 
Župan pojasni, da je s prejšnjim lastnikom bilo vse dogovorjeno, takoj za tem pa je lastnik Pejo 
Trading zamenjal vso upravo in vse nepremičnine skupaj s tem prodal. 
Svetnik Marjan Murovec poda pojasnilo glede prioritete izgradnje cest. Križišče pri Martexu je 
bilo na zadnji seji odbora obravnavano zaradi ureditve lastništva zemljišč, ki so potrebna za 
razširitev križišča. Želi izvedeti, kakšno je aktualno stanje glede lastništva zemljišč. 
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Župan pojasni, da je menjalna pogodba bila podpisana pretekli teden in da načelno ne bi smelo 
biti več težav. 
 
Svetnik Marjan Murovec želi pojasnilo glede gradnje renške obvoznice in prestavitve plinovoda. 
 
Župan odgovori, da je bila v začetku vložena vloga za gradbeno dovoljenje za celotno traso. 
Zaradi potrebe po prestavitvi plinovoda je bilo z UENG dogovorjeno, da izda delno gradbeno 
dovoljenje za odseke, kjer plinovod ne posega v cestno telo. Zaradi soglasij ali plinovoda ne bo 
zaostala dinamika izgradnje. Do potoka Renc je problematičnih samo prvih 20 metrov in na 
koncu zadnjih 100 metrov. 
 
Svetnica Nikita Fajt pogreša rože na Renškem mostu in rozarij pred Kulturnim domom v 
Bukovici. 
 
Župan pojasni, da rozarij pred Kulturnim domom stoji zaradi celostne ureditve Kulturnega doma. 
 
Svetnik Valter Mlečnik poda pobudo za sklic sestanka občine s predstavniki Komunale d.d. na 
temo odvoza odpadkov. Po njegovem mnenju se odvoz smeti ne izvaja primerno in postajamo 
»drugi Napoli«. Predlaga sklic sestanka s strani odbora za okolje in prostor. 
 
Župan pojasni, da je prišlo do sovražnega prevzema s strani podjetja Salonit. Zaposleni 
Komunale d.d. so svoj delež prodali podjetju Salonit d.d. S tem so občine izgubile veliko 
premoženja. Za občino Renče-Vogrsko pomeni nova lastniška struktura nižji nivo storitev 
odvoza smeti. 
 
Svetnik Marjan Murovec želi pojasnilo glede financiranja projekta čiščenja povodnja reke Vipave 
glede proračunske postavke in dinamike financiranja. 
 
Župan odgovori, da se to zagotavlja s pomočjo pripravljanja proračuna preko več let. 
 

 

Ad. 9) Odlok o ustanovitvi sosveta za zagotavljanje večje varnosti 
občanov – 2. obravnava 
 
 
Župan da odlok v obravnavo. 
 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 
 

Ad. 10) Imenovanje predstavnika v varnostni sosvet, ki ga imenuje 
Občinski svet 
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Svetnik Silvo Vončina v imenu komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga 
kandidata Gregorja Kobala za imenovanje v varnostni sosvet. 
 
Župan da imenovanje v obravnavo. 
 
Župan da imenovanje na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je predstavnik v varnostni svet imenovan. 
 
 

Ad. 11) Sklep o financiranju podaljšanega bivanja za šolsko leto 
2008/2009  v OŠ Ivana Roba Šempeter pri Gorici - podružnični šoli 
Vogrsko 
 
Predsednik odbora za družbene dejavnosti Vinko Jarc v imenu odbora predlaga sprejetje 
sklepa.  
 
Župan da predlog sklepa v obravnavo. 
 
Svetnik Samo Turel želi izvedeti, od česa je odvisno financiranje podaljšanega bivanja. 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal mu pojasni, da je to odvisno od ministrstva 
oziroma števila učencev. 
 
Župan da sklep na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 12 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 12) Sklep o delovanju in financiranju OŠ Ivana Roba Šempeter pri 
Gorici – podružnične šole Vogrsko 
 
Predsednik odbora za družbene dejavnosti Vinko Jarc pojasni razloge za sprejetje sklepa. 
 
Svetnik Silvo Vončina podpira, da se v vaseh ohranijo takšne ustanove. 
 
Svetnik Samo Turel opozori, da smo pri tem in naslednjem sklepu odvisno od občine Šempeter, 
saj so oni tisti, ki bodo dali zadnje soglasje.   
 
Svetnik Marjan Murovec meni, da bi bilo bolj modro in bolj ekonomično, če bi oddelek z 
Vogrskega sodil v okvir osnovne šole v Renčah. 
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Župan pojasni, da sprememba šolskega okoliša ni enostavna in mora biti najavljena eno leto 
prej. Iz avtobusnih prevozov je razvidno, da se v šolo v Šempetru vozi 36 otrok.  
 
Svetnik Silvo Vončina razume dobronamernost pobude svetnika Marjana Murovca, bi pa le 
izhajal iz namena, iz katerega je bila občina ustanovljena. Podpreti je potrebno, da ljudje 
izobražujejo svoje otroke tam, kje mislijo, da je najboljše in najbolj koristno. Misli, da je potrebno 
iskati rešitve, ki so v željah občanov. 
 
Svetnica Katjuša Žigon pove, da pobudo svetnika Marjana Murovca drugače razume. Meni, da 
je svetnik predlagal, da bi oddelek na Vogrskem s časom postal oddelek osnovne šole v 
Renčah. Meni tudi, da bi bila to pridobitev za učence, zato bi bilo pametno razmišljati v tej smeri. 
 
Svetnik Silvo Vončina pove, da dokler stvari dobro tečejo, je zelo težko iti v neke pobude in 
spremembe. 
  
Župan pove, da je sprememba šolskega okoliša zelo težavna. Pove tudi, da je v Bukovici in 
Volčji Dragi višek delovnih mest in da je občina Renče-Vogrsko po kazalcih zelo dobra. 
Svetovalka za družbene dejavnosti bo pripravila poročilo, kaj pomeni sprememba šolskega 
okoliša. 
 
Svetnik Silvo Vončina meni, da te diskusije ni potrebno začenjati, saj še ni čas in je 
kontraproduktivna. Tega problema trenutno ni. 
 
Župan predlaga, da naj odbor za družbene dejavnosti presodi, ali je to sploh primerno. 
 
Župan da sklep na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 
 

Ad. 13) Sklep o financiranju novega oddelka vrtca na Vogrskem 
 
Svetnik Vinko Jarc pojasni, da je zaradi odprtja novega oddelka jasli potrebna oprema v višini 
2.500,00 EUR. 
 
Župan da sklep na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 
 



 Stran 8 od 15 Datum: 23. 06. 2008 

Ad. 14) Sklep o financiranju dodatnih nadstandardnih programov v 
Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče 
 
Župan pove, da smo prisluhnili svetu staršev, ki je imel željo po dodatnem financiranju delovnih 
zvezkov in sofinanciranju pouka angleščine v nižjih razredih. 
 
Svetnik Vinko Jarc pove, da so učbeniki brezplačni, delovni zvezki pa ne. 
 
Župan pove, da ta dva nadstandarda znašata 15.000,00 EUR delovni zvezki in 15.000,00 EUR 
sofinanciranje malice za vse otroke. 1.200,00 EUR znaša sofinanciranje pouka angleščine na 
nižjih stopnjah. 
 
Svetnik Marjan Murovec želi izvedeti ali je tudi Šempeterska občina sprejela isti procent 
participacije za deloven zvezke. V nasprotnem primeru bo podružnična šola na Vogrskem imela 
drugačen način subvencioniranja kot osnovna šola v Renčah. 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni, da so teh subvencij deležni vsi učenci, 
ki imajo stalno prebivališče tukaj in obiskujejo šolo v območju občine Renče-Vogrsko. 
 
Svetnik Silvo Vončina pove, da je ta občutek tega odbora zelo pohvalen in dogodke z zvezi s 
tem zelo podpira. Asfalt bo prišel sam, če bodo ljudje in otroci – v nasprotnem primeru tudi 
asfalta ne bo. 
 
Svetnik Samo Turel ne razume drugega člena in želi pojasnilo. 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni, da je to državni pravilnik. Pripravilo ga 
je ministrstvo za šolstvo in šport. V skladu z njim v začetku septembra pošljejo vsem občinam in 
osnovnim šolam v Sloveniji podatek, koliko šolskih malic bo država subvencionirala. Število je 
običajno 20 – 25 % tistih, ki bi lahko uveljavili znižano malico. Šola potem da staršem domov 
vprašalnik, ki ga izpolnijo in vrnejo. Šola nato ugotavlja socialni položaj staršev. Ko ugotovijo, 
kateri od teh otrok so upravičeni, sporoči nazaj ministrstvu, da potrjujejo število ali pa da je 
število manjše. Drugi otroci niso upravičeni. Da mi ne bi izgubili teh sredstev od države, je bil 
pripravljen ta sklep tako, da se najprej ugotovi, kdo od otrok bi dobil od države, za ostale, ki pa 
niso upravičeni, bi pa bili upravičeni do sredstev iz naslova tega sklepa. Torej bo vsem tistim, ki 
jim država ne krije, krila občina v višini 30%. 
Sklepi so bili pripravljeni na šoli in so v predlagani obliki dovolj jasni. 
 
Župan da predlog sklepa na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 15) Soglasje k organizaciji števila oddelkov in sistematizaciji 
delovnih mest v vrtcu pri Osnovni šoli Lucijana Bratkoviča Bratuša 
Renče 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni, da mora vsak vrtec v Sloveniji svojo 
občino ustanoviteljico vsako leto pred začetkom šolskega leta vprašati za soglasje k organizaciji 
števila oddelkov in sistematizaciji delovnih mest. Število oddelkov vrtec pripravi na podlagi vpisa 
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otrok in na podlagi števila oddelkov pripravi predlog za zaposlitev zaposlenih. Praviloma ima 
vsak oddelek dve zaposleni plus tisti režijski delavci, ki se delijo na vse otroke. 
 
Svetnik Vinko Jarc v imenu odbora za družbene dejavnosti predlaga sprejem odloka v 
predlaganem besedilu. 
 
Svetnik Gregor Kobal želi izvedeti, ali je mogoče iz vpisa otrok mogoče razbrati koliko je takih, ki 
hodijo v jasli v Bukovico in so iz Renč. Glede na ustanovitev jasličnega oddelka na Vogrskem 
ne ve, zakaj bi morali vsi prebivalci Renč voziti otroke v drugi kraj in ali je možno ustanoviti 
jaslični oddelek tudi v Renčah. 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni način oblikovanja oddelkov. Ker so v 
Bukovici boljši pogoji kot v Renčah, je oddelek organiziran v Bukovici. 
 
Župan pojasni, da je to optimalna rešitev, ki jo je predlagala šola glede na število oddelkov in 
stroškov, ki jih imajo starši in tudi občina. 
 
Svetnica Katjuša Žigon se s predlagano rešitvijo kot z najboljšo v tem trenutku strinja. 
 
Župan da predlog soglasja na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 12 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je soglasje v predlaganem besedilu sprejeto. 
 

Ad. 16) Sklep o cenah programov vrtca in dodatnih subvencijah k 
plačilom programov vrtca v Občini Renče-Vogrsko 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni vsebino sklepa. Predlog je, da bi imeli 
vsi otroci, ki so v drugem starostnem obdobju, enako ceno za program vrtca, ki ga obiskujejo ne 
glede na to koliko so stari, če so v programu za drugo starostno obdobje. Dodatno je predlog, 
da bi razliko v ceni zagotavljala vrtcu občina izven cene. Tako bi bili otroci postavljeni v 
enakovreden položaj na zakonit način. Starši tako plačujejo plačilni razred, ki ga občina  
določi vsakemu staršu posebej z odločbo na podlagi dohodkov staršev. V občini Renče-
Vogrsko je povprečno plačilo staršev glede na njihove dohodke določeno v višini 40%, oziroma 
največ staršev je razvrščenih med tretjim in petim plačilnim razredom. 
Tretje poglavje sklepa se nanaša na subvencije staršem. Ta sklep poveča subvencije počitniške 
odsotnosti s 50% na 75%. Enako je za zdravstvene odsotnosti s tem, da bi občina poravnala 
vse, kadar je otrok odsoten več kot štiri tedne delovnih dni. Dodana je še nadstandardna 
subvencija, ki staršem s tremi ali več otroci po določitvi plačilnega razreda še dodatno zniža za 
en plačilni razred. Predlog je, da se to zagotavlja vsem otrokom, ki imajo stalno prebivališče v 
občini Renče-Vogrsko in obiskujejo vrtce v občini Renče-Vogrsko. Posledično pomeni, da te 
subvencije ne veljajo za otroke, ki obiskujejo vrtce izven občine Renče-Vogrsko.  
 
Župan doda, da je namen sklepa stimulacija staršem, da ostajajo otroci v vrtcih občine Renče-
Vogrsko. 
 
Svetnik Vinko Jarc v imenu odbora za družbene dejavnosti predlaga sprejem sklepa v 
predlaganem besedilu. 
 
Svetnik Silvo Vončina želi pojasnilo, ali je ta ukrep linearnega zmanjševanja stroška, ki je bil 
predviden ob sprejemanju strateškega razvoja do leta 2013, bil v sklepu upoštevan. 
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Svetnica Katjuša Žigon pojasni, da se ni linearno zmanjšalo za 10%, ker se v zadnjih dveh letih 
cene vrtcev niso spreminjale. Vsekakor starši plačujejo manj, kot bi plačevali po pravilniku, ki 
velja v MONG. 
 
Svetnica Vanda Ožbot predlaga, da se sklepu priloži tabelo, koliko plačujejo starši v drugih 
občinah. 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni, da so cene vrtcev navedene na spletni 
strani ministrstva za šolstvo in šport. 
 
Župan da predlog sklepa na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 17) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica – skrajšani postopek 
 
Svetovalka za družbene dejavnosti Vladka Gal pojasni, da s tem odlokom postaja občina 
Renče-Vogrsko soustanoviteljica in da je pomembno to, da ima svoje mesto v svetu zavoda 
tako, kot vse ostale občine, ki niso matične. 
 
Svetnik Vinko Jarc v imenu odbora za družbene dejavnosti predlaga sprejem odloka v 
predlaganem besedilu. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
Svetnica Katjuša Žigon se je opravičila in zapustila sejo. Prisotnih ostaja 12 svetnic in svetnikov. 
 
 

Ad. 18) Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Ljudska univerza Nova Gorica – skrajšani postopek 
 
Svetnik Vinko Jarc v imenu odbora za družbene dejavnosti predlaga sprejem odloka v 
predlaganem besedilu. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
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Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 19) Odlok o odvajanju in čiščenju odpadnih komunalnih in 
padavinskih voda – 2. obravnava 
 
Svetnik Nevo Pregelj v imenu odbora za gospodarstvo pove, da na odlok nimajo pripomb. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12  
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 20) Odlok  o  oskrbi  s  pitno  vodo – 2. obravnava 
 
Svetnik Nevo Pregelj v imenu odbora za gospodarstvo pove, da na odlok nimajo pripomb. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 21) Sklep o ukinitvi javnega dobrega in sklep o prodaji zemljišča 
 
Župan pojasni vsebino obeh sklepov. 
 
Tajnik Negovan Božič pove, da gre za ozek pas zemljišča, ki je potreben za legalizacijo 
obstoječega objekta. 
 
Svetnik Nevo Pregelj pove, da odbor za gospodarstvo tega ni obravnaval. 
 
Svetnik Marjan Murovec želi izvedeti, kaj pomeni ukinitev javnega dobrega za zagotavljanje 
zadostne širine ceste. 
 
Tajnik Negovan Božič pojasni, da prodaja zemljišča ne ogroža potrebne širine ceste. 
 
Župan da predlog sklepa o ukinitvi javnega dobrega na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12  
PROTI 0 
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Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
 
Župan da predlog sklepa o prodaji zemljišča na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 12 
ZA 12  
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 
Svetnik Valter Mlečnik se je opravičil in zapustil sejo. Prisotnih ostaja 11 svetnic in svetnikov. 
 
 

Ad. 22) Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o merilih za 
določitev podaljšanega obratovalnega časa gostinskih obratov in 
kmetij, na katerih se opravlja gostinska dejavnost – skrajšani 
postopek 
 
Župan pojasni dosedanje aktivnosti pri pripravi tega sklepa. 
 
Svetnik Nevo Pregelj v imenu odbora za gospodarstvo pojasni spremembe in dopolnitve. Odbor 
za gospodarstvo je mnenja, da je pametno omogočiti mladini, da ostane v naši občini vsaj do 
polnoči. Ob petkih in sobotah pa se podaljša obratovanje do 02.00 pod ostrejšimi pogoji in sicer 
pod pogojem, da pridobijo pozitivno mnenje krajevne skupnosti in da imajo v lokalu varnostnika, 
ki bo skrbel za red in mir. Če bodo kljub temu prijave, 4. člen odloka onemogoča obratovanje v 
podaljšanem času. V predlogu novega odloka so vse spremembe zajete. 
 
Svetnik Silvo Vončina želi izvedeti, če so bila pridobljena pisna soglasja krajevnih skupnosti, ker 
je to glavni razlog za ponovno obravnavo odloka. 
 
Svetnik Radovan Rusjan pove, da so bili tudi nekateri gostje proti temu, da se lokali zapirajo ob 
22-i uri. Dosežen je bil kompromis s strani krajevne skupnosti in strani občanov in predlog 
odloka izraža tudi ta kompromis. 
 
Nataša Gorkič pojasni razliko med obratovalnimi časi in vsebino odloka. Poudari, da mnenje 
krajevne skupnosti ni več potrebno za obratovanje od 22.-e ure do 24.-e ure. 
 
Svetnik Silvo Vončina želi izvedeti, s čim je utemeljeno, da mnenje krajevne skupnosti za 
podaljšani obratovalni čas od 22.-e ure do 24.-e ure ni več potrebno. Po njegovem mnenju je to 
nezaupnica krajevni skupnosti in ne vidi razloga, da bi o tem odločal občinski svet, zato se s 
tem ne strinja. 
 
Svetnik Samo Turel glede obvezne prisotnosti varnostne rediteljske službe izrazi dvom zaradi 
pooblastil, ki jih imajo pravne osebe z dovoljenje za opravljanje dejavnosti zasebnega 
varovanja. 
 
Svetnik Silvo Vončina pove, da se vlogo krajevnih skupnosti  ne bi smelo rušiti, saj v obstoječi 
obliki deluje dobro in pozitivno. Odlok s tega področja umika krajevno skupnost in problem tako 
pride direktno na občinski svet. Odlok tako ruši osnovni model upravljanja občine. 
 
Svetnik Gregor Kobal v tej točki soglaša s svetnikom Silvom Vončino in meni, da soglasje od 
22.-e do 24.-e ure s strani krajevne skupnosti ni nikakršna obremenitev za soglasje iskalca. 
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Svetnik Marjan Murovec meni, da je 22.-a ura še razumna za vse, po 22.-i uri pa ima vsak 
pravico do miru. Zato soglaša s svetnikom Silvom Vončino. Prepričan je, da bi moral biti po 22.-i 
uri vsakomur zagotovljen mir. 
 
Župan povzame, da vsi lokali lahko obratujejo do 24.-e ure. Če želijo obratovati ob petkih in 
sobotah do druge ure zjutraj, morajo pridobiti soglasje krajevne skupnosti in imeti morajo 
varnostnika. Župan predlaga, da se drugi člen črta, kar pomeni, da je krajevna skupnost v 
vsakem primeru vključena v presojo o obratovanju v podaljšanem obratovalnem času. 
 
Svetnik Samo Turel predlaga, da se lokalov ne enači in podpira predlog, da je krajevna 
skupnost vključena v odločanje o obratovanju v podaljšanem obratovalnem času. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA 9  
PROTI 1 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 23) Odlok o ureditvi javne službe zagotavljanja zavetišča za 
zapuščene živali – skrajšani postopek 
 
Nataša Gorkič predstavi vsebino predlaganega odloka. Odlok je enak odlokom sosednjih občin, 
da se lahko naredi enak razpis. 
 
Svetnik Samo Turel ugotavlja, da se na razpis za podelitev koncesije lahko prijavi tudi nekdo iz 
oddaljenih krajev, kar posledično pomeni precej višje stroške zaradi prevoza živali. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA  11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 24) Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Osnovna šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče – 2. 
obravnava 
 
Svetnik Samo Turel v imenu statutarno pravne komisije pojasni vsebino odloka. S tem odlokom 
bo trem predstavnikom ustanoviteljice MONG mandat prenehal takoj. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA  11 
PROTI 0 
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Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 25) Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet zavoda 
Osnovna šola Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče 
 
Svetnik Silvo Vončina pojasni vsebino predloga imenovanja, ki se nanaša na imenovanje 
Katjuše Žigon, Vladke Gal in Alana Milatoviča v svet zavoda šole. 
 
Župan da predlog imenovanja na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA  10 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je so predlagani predstavniki imenovani. 
 
 
 

Ad. 26) Sklep o nakupu solastniških delov nepremičnine s parc. št. 
70/1 – sadovnjak v vl. št. 2682, k.o. Renče – hruškov nasad ob OŠ 
Renče 
 
Župan pojasni vsebino predlaganega sklepa. Vsebine projekta so določene, sledi pa še 
obdobje, v katerem se bo pripravljal dejanski projekt. Potrebno je najti racionalno varianto, ki bo 
v bodoče odprta za širitev. Osebno je projektu naklonjen, saj bi na tak način lahko ponudili 
mladini potrebne prostore. 
 
Svetnik Silvo Vončina daje pobudo, da bi se taki projekti predstavili svetnikom, saj do sedaj z 
njimi niso bili seznanjeni. 
 
Župan odgovori, da se s pobudo strinja. V tem primeru je predstavitev zamujala zaradi 
dolgotrajnosti pogajanj o odkupu. 
 
Svetnik Radovan Rusjan predstavi želje in dogajanja glede lastništva nepremičnine. 
 
Svetnik Samo Turel predlaga, da se v sklep navede imena in priimke prodajalcev. 
 
Svetnica Nikita Fajt pove, da jo moti neustrezen odnos do površin, na katerih se prideluje hrana. 
Želi izvedeti, ali je bila za omenjena zemljišča izvedena cenitev sodno zapriseženega cenilca.   
 
Župan da predlog sklepa na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA  11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je sklep v predlaganem besedilu sprejet. 
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Ad. 27) Odlok o zaključnem računu proračuna Občine Renče-Vogrsko 
za leto 2007 – skrajšani postopek 
 
Računovodkinja Beti Čufer pojasni vsebino odloka in zaključnega računa. 
 
Svetnik Silvo Vončina izrazi zadovoljstvo nad bilanco predvsem z vidika presežka in izreka 
pohvalo županu. 
 
Župan da predlog odloka na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 11 
ZA  11 
PROTI 0 
 
Župan ugotovi, da je odlok v predlaganem besedilu sprejet. 
 
 

Ad. 28) Razno 
 
Župan v imenu občinskega sveta zadolži krajevne skupnosti, da v roku 14 dni pripravijo svoje 
popravljene statute. Statutarno pravna komisija bo statute pregledala, o njihovem sprejemu pa  
se bo odločalo na korespondenčni seji.  
 
Župan Aleš Bucik se ob koncu zahvali vsem prisotnim. 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob  21.00 uri. 
 
 
Zapisal: Robert Ambrož   
 
   
        Aleš Bucik 
          ŽUPAN 
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